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§1 OFMA Ordförande Johan Bjarnevik förklarade mötet öppnat.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Godkännande av
dagordningen

Dagordningen godkändes

§4 Förra Mötets
Protokoll

Förra mötets protokoll är arkiverat och ligger på hemsidan.

§5 Meddelanden Sverige har haft hästräkning för första gången.

Bardisken i iDét är flyttad.

Alla styrelseposter i sektionen är nu tillsatta.

UND/C har haft möte. Studenternas resultat i Pfc kursens andra
kontrollskrivning var katastrofalt. Endast 50

• att det inte var något java bootcamp i år

• årets kull på c är sämre på att programmera än förra årets.

• fokuseringen på matten

Förslag på att annordna ett java bootcamp eller liknande innan
omtentan för PFD/C. Då behövs projektledare. Hans Gylling ver-
kar intresserad.

§6 Kursutvärderingar Utväderingarna har gått bra. Nästan alla obligatoriska kurser
och några få frivilliga kurser har fått kommentarer från srd.

§6.1 HSV:s utvärdering Alla civilingenjörsutbildningar i Sverige ska utvärderas. Första
steget är att alla skolor gör en självutvärdering. Då kommer var-
je program få utvärdera sig själva. Till detta behövs 2 represen-
tanter från varje program. Hellst väljs dessa 2 inom srd. Gustav
Bodenäs och Johan Bjarnevik som förslag. Gustav får leta upp en
till C:are till fredag. Utvärderingen kommer ske 3 feb - 10 mars
2005.

§7 Verksamhet våren
2005

Java Bootcamp är föreslaget. Hans ska kolla på D-chip för tips
hur man ska gå till väga. Han kommer även höra med Per Holm.
Förslag är att göra gott med reklam för Java Bootcamp. Det är
dags att börja värva folk till SRD. Det kommer trilla av äldre tek-
nologer och då krävs det att de yngre fyller upp.

Mer Matte-Mat-Fik föreslaget.

Mer PR för Srd. Vi måste synas mer. T-shirts/huvtröjor föresla-
get.

§8 Kurs för
Studierådsaktiva?

Johan Bjarnevik har pratat med UN på K och det finns platser
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kvar på kursen. Ungefär 3 från C och 3 från D. Pengar är inget
problem. Kursen kommer gå under lp3 på måndagar och ons-
dagar 8-10. Examen består av att göra 2 CEQ-utvärderingar och
skriva en rapport. OBS! kursen är på 2 poäng. Potentiellt folk:

• Hans

• Philip

• Gustav

Johan skickar ut ett mail om detta till samtliga på srd:s mailing-
lista.

§9 Funktionärstack Det blev inget julbord i brist på utbud av mat. Förslag på vad vi
kan göra istället:

• dyrare lunch på mötena

• julfesten subventionerad

• vänta till våren

Vi väntar till våren då det finns fler närvarande på mötet.

§10 Nästa Mötes Mat Edekvatabaguetter

§11 Övrigt Gustav och Johan kollar upp prisalternativ för SRD T-shirt, huv-
tröja, sweatshirt.

Ett sätt att få mer folk är att komma in på en föreläsning och säga
att de 20 första som kommer till mötet får en baguette.

§12 OFMA Ordförande Johan Bjarnevik förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Gustav Bodenäs
Sekreterare

Johan Bjarnevik
Ordförande
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